
 

 

 

PROTOKÓŁ 

XXVIII  SESJI RADY POWIATU TARNOBRZESKIEGO 

VI  KADENCJI W DNIU 25 LISTOPADA 2021r. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Krystyna Rusin wygłasza sentencję. 

„Otwieram XXVIII Sesję Rady Powiatu Tarnobrzeskiego w dniu 25 listopada 2021 r.” 

Następnie mówi: 

Witam  Państwa radnych, Zarząd Powiatu ze Starostą i Wicestarostą na czele.   Panią 

Skarbnik Powiatu, Sekretarza Powiatu,   Witam wszystkich pozostałych uczestników Sesji. 

Sesję ze względu na utrzymującą się  pandemię  koronowirusa,  odbywamy  ze względów 

bezpieczeństwa   w formie wyjazdowej 

O protokołowanie Sesji  proszę Panią Annę Kuroń-Malinowską 

Szanowni  Państwo: 

Głosować będziemy imiennie, ale w sposób tradycyjny ze względu na ograniczenie do 

minimum  uczestników  Sesji.  W Sesji uczestniczy 14 radnych. Stwierdzam, że Rada Powiatu 

może podejmować prawomocne uchwały. 

Przedstawia proponowany porządek  obrad. 

 

PORZĄDEK OBRAD : 

 

   1. Otwarcie sesji oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 

   2. Przyjęcie porządku obrad. 

   3. Przyjęcie protokołu z  ostatniej sesji. 

   4. Działalność Zarządu Powiatu i Starostwa Powiatowego w okresie między sesjami – 

informacja 

   5. Interpelacje Radnych. 

   6. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) w sprawie zatwierdzenia Programu naprawczego Samodzielnego Publicznego Zespołu 

Zakładów Opieki Zdrowotnej w Nowej Dębie.  

b) w sprawie zmian w statucie Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki 

Zdrowotnej w Nowej Dębie. 

c) w sprawie zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu 

Tarnobrzeskiego na 2022 rok. 

d)  w sprawie zmiany uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Gorzyce. 

e) w sprawie zmieniająca uchwałę nr XXVII/212/2021 Rady Powiatu Tarnobrzeskiego z 

dnia  12 października 2021 roku w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się 

środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazywane 

przez Prezesa Zarządu Funduszu samorządom powiatowym w roku 2021 na realizację 

zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej. 

f)  w sprawie zmiany uchwały budżetowej Powiatu Tarnobrzeskiego na 2021 rok. 

g) w sprawie zaciągnięcia zobowiązania dotyczącego sfinansowania w roku 2022 zadania 

pn. „Renowacja mostku w zespole pałacowym w Grębowie”. 



h) w sprawie zaciągnięcia zobowiązania dotyczącego sfinansowania w roku 2022 zadania 

pn. „Renowacja  zewnętrznej klatki schodowej internatu Specjalnego Ośrodka Szkolno 

Wychowawczego w Grębowie ( Pałac Dolańskich) etap IV”. 
7. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

8. Zamknięcie obrad sesji. . 

 

Czy są uwagi lub wnioski w sprawie porządku obrad. Uwag i wniosków nie ma. 

 

W tym miejscu Przewodnicząca Rady odczytuje pismo od Zarządu Powiatu. 

                                        Pani 

    Krystyna Rusin 

    Przewodniczący  Rady Powiatu Tarnobrzeskiego 

Zarząd Powiatu Tarnobrzeskiego wnosi o  zmianę porządku obrad  XXVIII Sesji Rady 

Powiatu Tarnobrzeskiego 

1. W punkcie „6” Podjęcie uchwał w sprawach: 

lit. i) w sprawie zaciągnięcia zobowiązania dotyczącego drogi „przez zwałkę” 

lit.j)  w sprawie ustalenia wysokości i zasad wypłacania diet dla   radnych Rady Powiatu 

Tarnobrzeskiego. 

lit.k)  w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Starosty Powiatu Tarnobrzeskiego 

      lit.l) w sprawie uchylenia uchwały Rady Powiatu Tarnobrzeskiego w sprawie   

zaciągnięcia zobowiązania dotyczącego sfinansowania w roku 2022 zadania pn. 

„Przebudowa dróg powiatowych ; Nr 1117 r w miejscowości Rozalin i Skopanie, Nr 1190R 

w miejscowości Zabrnie, Nr 1030r w miejscowości Grębów w zakresie budowy przejść dla 

pieszych 

  

Przegłosowano przedstawiony porządek obrad. 

Kto „za”14 radnych. 

Kto „przeciw”0. 

Kto się „wstrzymał 0. 

Stwierdzam, że porządek obrad został przyjęty. 

 

p.3 Przyjęcie protokołu z ostatniej  Sesji. 

 Protokół został   wysłany   radnym   drogą elektroniczną i wyłożony  w  Starostwie 

Powiatowym. Czy są uwagi do protokołu. Nie było uwag. 

Głosujemy przyjęcie protokołu. 

Kto „za”14. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Kto „przeciw”0. 

Kto się „wstrzymał”0. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

( Przewodnicząca podpisuje protokół) 

 

p.  4. Działalność Zarządu Powiatu i Starostwa Powiatowego w okresie między sesjami – 

informacja  

Zadania pozostające w toku realizacji: 

1. Z  udziałem dofinansowania  z  Rządowego Programu Rozwoju Dróg w realizacji pozostaje 

zadanie pn. „Rozbudowa i przebudowa drogi powiatowej Nr 1127R ul. Szypowskiego 

w Nowej Dębie”. Termin wykonania zadania do 06.05.2022 r. 

2. Z udziałem dofinansowania z programu Sportowa Polska  w kwocie 160 000 zł,                                  

w realizacji  pozostaje  zadanie  pn. „Modernizacja sali gimnastycznej Zespołu Szkół                   

w Gorzycach”. 

Wartość robót zadania -  324 999,39 zł, termin realizacji  do 15.12.2021. W ramach zadania 

przewiduje się wymianę posadzki  sali gimnastycznej, wymianę instalacji elektrycznej                       

i grzewczej , wymianę wyposażenia i  malowanie sali wraz z zapleczem. 

3. W trakcie realizacji pozostaje również opracowanie dokumentacji projektowej  dla zadania 

pn. „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1114R relacji Stale – do drogi Nr 9                                       

w miejscowości Alfredówka”.  

4. Wszczęto procedurę ogłoszenia o zamówieniu dla zadań pn.                                                                               

-  „Opracowanie programu funkcjonalno – użytkowego dla zadania „Rozbudowa drogi 

powiatowej Nr 1116R relacji Alfredówka  - Ciosy – Wydrza w miejscowości Wydrza” 

- „Opracowanie programu funkcjonalno – użytkowego dla zadania „Rozbudowa drogi 

powiatowej Nr 1114R relacji  Stale – do drogi Nr 9 od kilometra 10 +600 do DK9”. 

Procedura ogłoszenia o zamówieniu w toku. 

5. Po przeprowadzeniu procedury zaproszenia ofertowego na opracowanie dokumentacji 

projektowej dla zadania pn. „ Modernizacja budynku Centrum Wsparcia i Rehabilitacji 



Społecznej w Gorzycach” wybrano ofertę Pana Krzysztofa Buczyńskiego, prowadzącego 

działalność gospodarcza pn. F.U.H. „KRESKA” Krzysztof Buczyński, ul. Wyspiańskiego 

15/82, 39-400 Tarnobrzeg za kwotę 46 000,00 zł. 

 

W dniu 20.10 2021 roku dokonano  odbioru robót zrealizowanego przy udziale  dotacji z 

Ministerstwa Kultury, Dziedzictwa Narodowego i Sportu    na zadanie pn. „Renowacja 

zewnętrznej klatki schodowej internatu Specjalnego Ośrodka Szkolno – Wychowawczego 

w Grębowie (Pałac Dolańskich) – etap III” . Wartość  robót -  114 961,00 zł . Wartość 

dofinasowania 40 000,00 zł. W ramach zadania  dokonano renowacji  części balustrady 

zewnętrznej klatki schodowej poprzez  odbudowanie 55 szt. tralek z nakrywami.                                       

Do zakończenia realizacji zadania  pozostała  renowacja 58 szt.  tralek. 

Dnia 20.10.2021 r. dokonano odbioru  zrealizowanego przy   udziale środków 

Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków zadania pn. „Renowacja muru ogrodzeniowego i 

remont gzymsu na budynku pałacu w Grębowie”.  Wartość robót zadania  - 54 900 zł. Kwota 

dofinasowania 15 000,00 zł. 

Dnia 29.10.2021 r. zakończono realizację zadań z udziałem dotacji z Wojewódzkiego 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Rzeszowie pn.; 

- „Konkurs Poezji i Piosenki Ekologicznej” 

Całkowity koszt realizacji zadania: 2 823,63 zł, w tym kwota dotacji: 2 000,00 zł 

- „Ścieżka przyrodniczo –historyczna na terenie Zespołu Pałacowo-Parkowego w 

Grębowie” 

Całkowity koszt zadania: 11 000,06 zł, w tym kwota dotacji : 6 000,00 zł 

Po wykonaniu dokumentacji projektowej i przeprowadzeniu dwukrotnej  procedury  

wyłonienia wykonawcy zadania pn. „Przebudowa  dróg powiatowych: Nr 1128R ul. Jana 

Pawła  w Nowej Dębie, Nr 1117R w miejscowości Ślęzaki ,Nr 1118R w miejscowości Wola 

Baranowska, Nr 1090R w miejscowości Sokolniki w zakresie budowy przejść dla 

pieszych” i zadania pn. „Przebudowa  dróg powiatowych:  Nr 1117R w miejscowości 

Rozalin i Skopanie ,Nr 1190R w miejscowości Zabrnie, Nr 1030R w miejscowości Grębów 

w zakresie budowy przejść dla pieszych” odstąpiono od podpisania umowy z uwagi, że 

zaproponowane ceny ofertowe znacznie  przekraczały  szacowane i zaplanowane  wartości.  

Po rozpatrzeniu wniosków dotyczących dofinasowania z Programu Rządowy Fundusz 

Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych uzyskano Wstępne Promesy z 

przeznaczeniem na realizację zadań pn.: 



1. „Modernizacja infrastruktury drogowej Powiatu Tarnobrzeskiego” 

 Wartość zadania 9 000 000,00 zł. Kwota dofinasowania: 8 550 000,00 zł  

2. „Przebudowa dróg Powiatu Tarnobrzeskiego” 

Wartość zadania: 3 500 000,00 zł. Kwota dofinasowania: 3 325 000,00 zł. 

3. „Poprawa efektywności energetycznej budynku Centrum Wsparcia i Rehabilitacji 

Społecznej w Gorzycach” 

             Wartość zadania 3 500 000,00 zł. Kwota dofinasowania: 3 150 000,00 zł 

 

p.5. Interpelacja radnych – brak  

 

p.6. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) w sprawie zatwierdzenia Programu naprawczego Samodzielnego Publicznego Zespołu 

Zakładów Opieki Zdrowotnej w Nowej Dębie.  

Proszę Pana Sekretarza o  przedstawienie projektu uchwały. 

 

O przestawienie  opinii do projektu  uchwały   proszę przewodniczącego   Komisji Oświaty, 

Kultury i Zdrowia. Pana Wojtka Gruszkę .Opinia pozytywna.  

Głosujemy    uchwałę. 

Kto jest „za”  zechce podnieść rękę. 14 głosów. 

Kto „przeciw”0. 

Kto się „wstrzymał”0 

Głosowało 14 radnych. Uchwała została  przyjęta. 

 

b) w sprawie zmian w statucie Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki 

Zdrowotnej w Nowej Dębie. 

Proszę Pana Sekretarza o  przedstawienie projektu uchwały. 

O przedstawienie  opinii do projektu  uchwały   proszę przewodniczącego   Komisji 

Oświaty, Kultury i Zdrowia. Pana Wojtka Gruszkę .Opinia pozytywna.  

Głosujemy    uchwałę. 

Kto jest „za”  zechce podnieść rękę. 14 głosów. 

Kto „przeciw”0. 

Kto się „wstrzymał”0 

Głosowało 14 radnych. Uchwała została  przyjęta. 

 

c) w sprawie zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu 

Tarnobrzeskiego na 2022 rok. 

Proszę  Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Pana Jerzego Sudoła  

O przedstawienie opinii proszę  Przewodniczącego Komisji Promocji, Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów Pana  Marka Ziębę. Opinia pozytywna. 

 



Głosujemy    uchwałę. 

Kto jest „za”  zechce podnieść rękę. 14 głosów. 

Kto „przeciw”0. 

Kto się „wstrzymał”0 

Głosowało 14 radnych. Uchwała została  przyjęta. 

 

d) w sprawie zmiany uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Gorzyce. 

O przedstawienie projektu uchwały proszę Pana Sekretarza Powiatu. 

O przedstawienie opinii proszę  Przewodniczącego Komisji Promocji, Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów Pana  Marka Ziębę. Opinia pozytywna. 

Głosujemy    uchwałę. 

Kto jest „za”  zechce podnieść rękę. 14 głosów. 

Kto „przeciw”0. 

Kto się „wstrzymał”0 

Głosowało 14 radnych. Uchwała została  przyjęta. 

 

 

e) w sprawie zmieniająca uchwałę nr XXVII/212/2021 Rady Powiatu Tarnobrzeskiego z 

dnia  12 października 2021 roku w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się 

środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazywane 

przez Prezesa Zarządu Funduszu samorządom powiatowym w roku 2021 na realizację 

zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej. 

 

O przedstawienie projektu uchwały proszę Pana Sekretarza Powiatu. 

O przestawienie  opinii do projektu  uchwały   proszę przewodniczącego   Komisji ds. 

Rodziny i Polityki Społecznej Pana Mariana Grzegorzka. Opinia pozytywna. 

Głosujemy  projekt uchwały: 

Kto jest „za”  zechce podnieść rękę. 14 głosów. 

Kto „przeciw”0. 

Kto się „wstrzymał”0 

Głosowało 14 radnych. Uchwała została  przyjęta. 

 

f) w sprawie zmiany uchwały budżetowej Powiatu Tarnobrzeskiego na 2021 rok. 

O przedstawienie projektu uchwały proszę Skarbnika Powiatu. 

O przedstawienie opinii proszę  Przewodniczącego Komisji Promocji, Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów Pana  Marka Ziębę. Opinia pozytywna. 

Głosujemy    uchwałę. 

Kto jest „za”  zechce podnieść rękę. 14 głosów. 

Kto „przeciw”0. 

Kto się „wstrzymał”0 

Głosowało 14 radnych. Uchwała została  przyjęta 

 

 



g) w sprawie zaciągnięcia zobowiązania dotyczącego sfinansowania w roku 2022 zadania 

pn. „Renowacja mostku w zespole pałacowym w Grębowie”. 

O przedstawienie projektu uchwały proszę Pana Sekretarza Powiatu. 

O przedstawienie opinii proszę  Przewodniczącego Komisji Promocji, Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów Pana  Marka Ziębę. Opinia pozytywna. 

Głosujemy    uchwałę. 

Kto jest „za”  zechce podnieść rękę. 14 głosów. 

Kto „przeciw”0. 

Kto się „wstrzymał”0 

Głosowało 14 radnych. Uchwała została  przyjęta 

 

h)  w sprawie zaciągnięcia zobowiązania dotyczącego sfinansowania w roku 2022 zadania 

pn. „Renowacja  zewnętrznej klatki schodowej internatu Specjalnego Ośrodka Szkolno 

Wychowawczego w Grębowie ( Pałac Dolańskich) etap IV”. 

O przedstawienie projektu uchwały proszę Pana Sekretarza Powiatu. 

 

O przedstawienie opinii proszę  Przewodniczącego Komisji Promocji, Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów Pana  Marka Ziębę. Opinia pozytywna. 

Głosujemy    uchwałę. 

Kto jest „za”  zechce podnieść rękę. 14 głosów. 

Kto „przeciw”0. 

Kto się „wstrzymał”0 

Głosowało 14 radnych. Uchwała została  przyjęta. 

 

 

i) W sprawie  zaciągnięcia zobowiązania dotyczącego sfinansowania w roku 2023 zadania 

pn. „ Modernizacja infrastruktury drogowej Powiatu Tarnobrzeskiego” 

 

O przedstawienie projektu uchwały proszę Pana Sekretarza Powiatu. 

O przedstawienie opinii proszę  Przewodniczącego Komisji Promocji, Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów Pana  Marka Ziębę. Opinia pozytywna. 

Głosujemy    uchwałę. 

Kto jest „za”  zechce podnieść rękę. 14 głosów. 

Kto „przeciw”0. 

Kto się „wstrzymał”0 

Głosowało 14 radnych. Uchwała została  przyjęta. 

 

j) w sprawie ustalenia wysokości i zasad wypłaty diet oraz zwrot kosztów podróży 

służbowych dla radnych Rady Powiatu Tarnobrzeskiego  

 

O przedstawienie projektu uchwały proszę Pana Sekretarza Powiatu. 

Głosujemy    uchwałę. 



Kto jest „za”  zechce podnieść rękę. 14 głosów. 

Kto „przeciw”0. 

Kto się „wstrzymał”3 ( K. Kozieja, P. Bartoszek. D. Szewc) 

Głosowało 14 radnych. Uchwała została  przyjęta. 

 

k) w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Starosty Powiatu Tarnobrzeskiego  

 

 Projekt przedstawiła  przewodnicząca Rady 

Przedstawię projekt  uchwały. 

Informuje, że zgodnie z §  18 ust 2  Statutu Powiatu projekt uchwały  uzyskał pozytywną 

opinię  Zarządu Powiatu. 

 

O przedstawienie opinii proszę  Przewodniczącego Komisji Promocji, Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów Pana  Marka Ziębę. Opinia pozytywna. 

Głosujemy    uchwałę. 

Kto jest „za”  zechce podnieść rękę. 14 głosów. 

Kto „przeciw”0. 

Kto się „wstrzymał”1 ( Jerzy Sudoł) 

Głosowało 14 radnych. Uchwała została  przyjęta. 

 

 

l) w sprawie uchylenia uchwały Rady Powiatu Tarnobrzeskiego w sprawie zaciągnięcia 

zobowiązania dotyczącego sfinansowania w roku 2022 zadania pn. „Przebudowa dróg 

powiatowych ; Nr 1117 r w miejscowości Rozalin i Skopanie, Nr 1190R w miejscowości 

Zabrnie, Nr 1030r w miejscowości Grębów w zakresie budowy przejść dla pieszych 

 

O przedstawienie projektu uchwały proszę Pana Sekretarza Powiatu 

O przedstawienie opinii proszę  Przewodniczącego Komisji Promocji, Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów Pana  Marka Ziębę. Opinia pozytywna. 

Głosujemy    uchwałę. 

Kto jest „za”  zechce podnieść rękę. 14 głosów. 

Kto „przeciw”0. 

Kto się „wstrzymał”0 

Głosowało 14 radnych. Uchwała została  przyjęta. 

 

 

7.Sprawy bieżące i wolne wnioski 

Czy ktoś spośród radnych chce zabrać głos.? 

 

Dziękuję dyrektorowi  Specjalnego Ośrodka Szkolno –Wychowawczego Panu Januszowi 

Galiniakowi i pracownikom Ośrodka,  za dołożenie maksimum starań  aby Sesja mogła się 

odbyć  z zachowaniem   zasad bezpieczeństwa. Dziękujemy za poczęstunek.   

Dziękuję za udział w Sesji.  Życzę Wszystkim  nade wszystko zdrowia.  



 

8. Zamkniecie obrad sesji. 

 Przewodnicząca wypowiada słowa: Wobec wyczerpania porządku zamykam XXVIII   Sesję 

Rady Powiatu Tarnobrzeskiego w dniu  25 listopada2021 r.  

 


